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 شــهروند| با وجــود اینکه صلاحیــت مهدی تاج بــرای حضور در 
انتخابــات فدراســیون فوتبال تایید و مشــخص شــده او بــه همراه 
عزیزالله محمدی و میرشاد ماجدی برای ریاست رقابت می کنند، 
امــا نماینــدگان مجلــس تمــام تــلاش خــود را بــه کار گرفته انــد تا با 
اســتناد به پرونده قــرارداد مــارک ویلموتس اجازه حضــور تاج را در 

انتخابات ندهند.
علاوه بر اظهار نظرهای سریالی برخی نمایندگان مجلس، قوانینی 
کــه در صحن علنــی مصوب می شــوند نیــز بر همین اســاس اســت و 
به نظــر می رســد در روزهــای باقیمانده تــا انتخابات شــاهد اتفاقات 

جنجالی تری هم باشیم.

کمیسیون اصل نود و پیگیری دقیق ماجرا
کمیسیون اصل نود مجلس شــورای اسلامی که از حدود یک و نیم 
ســال پیش موضوع مــارک ویلموتــس و قــرارداد عجیب ایــن مربی را 
پیگیری می کرد، با صدور رأی نهایی پرونده و محکومیت فدراسیون 
فوتبال به دنبال برخورد با مســببان ایــن قرارداد افتاده اســت. از این 
رو ،بعد از تایید صلاحیت مهدی تاج برای حضور در انتخابات آینده 
فدراســیون فوتبــال پیگیری هــای این کمیســیون بیشــتر هم شــده 

است.
کــه علــی خضریــان، ســخنگوی  کار بــه جایــی رســید  در نهایــت 
کمیسیون اصل نود، طی مصاحبه ای گفت: »موضع این کمیسیون 
همان موضعی است که ریاست کمیسیون جناب پژمانفر در رسانه ها 
اعلام کردند و ابراز نگرانی کمیسیون در مورد مسئولانی است که دارای 
محکومیــت قضائــی یا پرونــده بــاز در مراجع قضائی باشــند یــا اینکه 

پرونده آنها در حال جمع بندی و رو به محکومیت است.«
او کــه مشــخصا دربــاره مهــدی تــاج صحبت می کــرد، افــزود: »در 
صورتــی که شــرایط ایــن افــراد احراز شــود، کمیســیون اصــل 90 به 
ایــن مســأله ورود خواهد کــرد و وزیر محتــرم ورزش و جوانــان باید 
در کمیســیون اصل 90 پاســخگوی این مســأله باشــند. هــم وزیر و 
هم تمامی مســئولانی که این گوشــزدها را نادیــده بگیرند در آینده 
گر در این تعلل ها تعمدی باشــد  مورد توجه قرار خواهند گرفت و ا

دستگاه قضائی محل رسیدگی به این مسائل خواهد بود.«

ادامه ماجرا با نامزد رد شده
امیررضــا واعــظ آشــتیانی، معــاون ســابق وزارت ورزش کــه یکــی از 
کاندیداهای ریاست فدراســیون فوتبال بود، صلاحیتش مورد تایید 
قرار نگرفت تا صحبت های تندی انجام بدهد. او بعد از رد صلاحیت 
خود ضمــن اعتراض شــدید به تصمیــم اتخاذ شــده، به مهــدی تاج 

کید کرد. طعنه زد و بر غیر قانونی بودن حضور او در انتخابات تا
واعــظ آشــتیانی در این بــاره گفت: »مجلس قصــد دخالت نــدارد و 
وظیفه قانونــی اش را که نظارت اســت، انجام می دهد. جالب اســت 
خــود فیفــا اعلام کــرده کســانی کــه پرونــده بــاز دارنــد حق حضــور در 
انتخابات ندارند. نمی دانم چرا یک عده جســارت می کنند که با این 

شرایط وارد انتخابات شوند.«
او افــزود: »کمیته بدوی فدراســیون فوتبال چرا این نفــرات را تایید 
کرده و عجیب تر این اســت که کمیته اخلاق چرا ســکوت کرده است. 
ظاهرا همــه چیز در گــرو یک مصلحت اســت که خودشــان بهتر این 
موضوعــات را می داننــد. دو نفــر از اعضای کمیتــه بدوی بــا توجه به 
مشــاغلی که دارنــد تعــارض منافــع دارند، امــا کمیته اخلاق ســکوت 
گــر این کمیتــه می خواهد اعتــراض مــا را رد کند مــا آن را  کرده اســت. ا

می پذیریم، ولی حداقل باید اعلام کنند.«

یک گزارش دیگر علیه یار دیرین تاج
در کنــار ایــن ماجراهــا، نماینــدگان مجلــس از طــرق دیگــری نیــز 
موضوع مهدی تاج را پیگیر هستند. نمایندگان روز سه شنبه با 168 
رأی موافق با ارســال گزارش تحقیق و تفحص از شــرکت فــولاد مبارکه 
اصفهان به قوه قضائیه موافقت کردند. جدا از مســائل و ابهاماتی که 
به شــرکت فولاد مبارکه ربط پیدا می کند بین 90 تخلف صورت گرفته، 

در 2 بند به ورزش و به ویژه فوتبال این مجموعه اشاره شده است.
در این گزارش آمده اســت: »در نامه   ای که حسین میرزایی، رئیس 
هیأت تحقیــق و تفحــص از فولاد مبارکــه به این شــرکت ارســال کرده 
بود نســبت به تخلف این مجموعــه در به کار گیری افراد بازنشســته از 

کت، مدیرعامل باشگاه ســپاهان تذکر و اخطار  جمله محمدرضا سا
داده شــده بود. همچنین در نامه ای دیگر گفته شد حقوق ماهیانه 
کت در این باشــگاه با وجود بازنشســتگی 92 میلیون  محمدرضا ســا
تومان است. بحث حضور غیر قانونی بازنشستگان در گزارش تحقیق 
و تفحــص نیــز آمــده و در بنــد 4.1 بــه »به کارگیــری بیــش از 200 نفــر از 
بازنشستگان در فولاد مبارکه و شــرکت های تابعه« اشاره شده است. 
بحــث »حقوق هــای نجومی« نیــز در گــزارش نهایــی کــه در مجلس 

قرائت شده است، به چشم می خورد.«
در بنــدی از این گــزارش، موضوع تخلف از باشــگاه ســپاهان پا فراتر 
گذاشــته اســت و به نوعی مــورد به شــرکت فــولاد مبارکه و فدراســیون 
فوتبــال برمی گــردد. در بنــد 4.5 آمــده اســت: »اعــاده بــه خدمــت 
غیرقانونی رئیس ســابق فدراســیون فوتبال که منجر به حفظ وی در 
آن فدراســیون به رغم بازنشســتگی و خســارت های وســیع، از جمله 

قرارداد با سرمربی سابق تیم ملی فوتبال گردید.«
منظــور این بنــد، مهدی تاج، مدیرعامل اســبق باشــگاه ســپاهان 
و رئیــس پیشــین فدراســیون فوتبال اســت. درحالــی که بعــد از ابلاغ 
کت، دبیرکل  قانون منــع به کار گیــری بازنشســتگان، محمدرضــا ســا
وقت فدراســیون به دلیل بازنشســتگی مجبور به خداحافظی از این 

مجموعه شد، تاج به عنوان رئیس، موفق شــد از شرکت فولاد مبارکه 
»عودت بــه کار« بگیــرد و در ظاهــر از بازنشســتگی رهایی پیــدا کند، 
این در حالی اســت کــه در بند فوق آمده اســت اعاده بــه خدمتی که 
به ایــن فرد داده شــده، غیــر قانونی بوده اســت چــرا که او بایــد پس از 
بازگشت به کار در همان مجموعه یعنی فولاد مبارکه فعالیت می کرد، 
نه فدراســیون فوتبــال. بــا این اوصــاف می تــوان گفــت در صورتی که 
این تخلــف )طبق گزارش تحقیــق و تفحص( در فــولاد مبارکه صورت 
کت چمدان هایش را  نمی گرفت، تاج نیــز باید در همان زمانی که ســا
بست، از فدراســیون جدا می شد و شــاید فجایع بعدی نظیر قرارداد 

ننگین ویلموتس رخ نمی داد!

صلاحیت کاندیداها دوباره بررسی می شود؟
با توجه به حواشــی اخیر، شایعاتی درباره بررســی دوباره صلاحیت 
کاندیداهای ریاســت فدراســیون فوتبال مطرح شده است. پیگیری 
موضوع پرونده ویلموتس و برخورد با مسببان آن توسط نمایندگان 
بــا جدیت انجــام می شــود و بایــد دید طــی روزهــای آینــده و تــا زمان 
انتخابات فدراسیون فوتبال چه اتفاقاتی رخ می دهد و در نهایت چه 

کسی بر صندلی ریاست فوتبال تکیه خواهد زد.

گرچه تیــم ملی والیبــال زنان ایــران در  شــهروند| ا
فینال مســابقات همبســتگی کشــورهای اســلامی 
مقابــل تیــم میزبــان 3 بــر صفر شکســت خــورد، اما 
همین که بعد از سالیان سال توانست به فینال یک 
تورنمنت بین المللی برسد، اتفاق بزرگی برای ورزش 

کشور محسوب می شود.
کــه  بــود  ســال  ســال های  ایــران  زنــان  والیبــال 
نمی توانســت خــارج از کشــور و در تورنمنت هــای 
بین المللی چندان موفقیتی کسب کند، اما حالا با 
سرمایه گذاری چند ساله فدراسیون والیبال و البته 
برنامه ریزی های صورت گرفته در ماه های گذشــته 

اتفاقات خوبی در این رشته رخ داده است.
زمانــی کــه حــدود یــک ســال پیــش فدراســیون 

والیبال یک مربی ایتالیایی به نام الساندرا کمپدلی 
را به ایران آورد و هدایت تیم ملی زنان را به او ســپرد، 
مشــخص بود محمدرضــا داورزنــی و همکارانش به 
دنبال پیشــرفت این رشته هســتند و حالا عملکرد 
این مربی و کادر فنی اش آرام آرام نتیجه می دهد و به 

نظر می رسد این اتفاقات خوب ادامه دار باشد.
نایب قهرمانی تیم ملی والیبال زنان در مسابقات 
کشــورهای اســلامی نه تنها اولین مدال بین المللی 
این رشــته بعــد از انقلاب محســوب می شــود کــه از 
آخریــن مــدال زنــان والیبالیســت ایرانــی 56 ســال 
می گذرد. اتفاقی که بدون تردید نوید روزهای بهتری 
هــم بــرای دختــران توانمنــد ایران زمیــن می دهــد. 
نیلوفر رشیدی، بازیکن سابق تیم ملی والیبال زنان 

و دســتیار ایرانی الســاندرا کمپدلی، سرمربی کنونی 
تیــم  ملــی، معتقد اســت نســل کنونــی می توانــد در 
بازی های بزرگ تر بین المللی نیز افتخارآفرین باشد. 
بــا ایــن مربــی باتجربــه دقایقی همــکلام شــدیم که 

مشروح صحبت های او را در ادامه می خوانید:

 تبریک بابت مدال نقره مسابقات آسیایی؛ این 
افتخار خیلی از مردم ایران را خوشحال کرد.

خــدا را شــکر می کنیــم کــه توانســتیم گامــی برای 
خوشحال کردن مردم عزیزمان و به خصوص سیل 
عظیم طرفــداران والیبــال برداریم. والیبــال زنان در 
ایــران مــدت زیــادی اســت در مســیر پیشــرفت قرار 
گرفته و خوشــحالیم با کســب مدال نقره بازی های 

دختــران  کــه  دادیــم  نشــان  اســلامی  کشــورهای 
و  دارنــد  بزرگــی  هدف هــای  ایــران  والیبالیســت 

می توانند آینده ای روشن برای خود رقم بزنند.

اعتقــاد دارنــد ســطح  برخــی  ایــن حــال،  بــا   
مســابقات کشــورهای اســلامی زیــاد بــالا نبــوده 
و کســب مدال نقــره کار بزرگی بــرای والیبــال زنان 

محسوب نمی شود.
مــن چنیــن حرفــی را قبــول نــدارم. در همیــن 
مســابقات تیم هــای بزرگــی از قاره هــای مختلــف 
حضور پیدا کردند. هر کســی بازی های مــا را در این 
تورنمنــت دیــد بــر قــدرت والیبالیســت های ایــران 
صحه گذاشــت. فکــر می کنــم آنهایی کــه می گویند 
سطح مسابقات خیلی پایین بوده درصدد تخریب 
دختران والیبال ایران هســتند. البتــه ما توجهی به 

این موضوعات نداریم.

 یکی از موضوعاتی که در کســب این مدال نقره 
بسیار به چشــم آمد، عملکرد الساندرا کمپدلی، 
سرمربی ایتالیایی بود. نقش او را در این موفقیت 

چقدر می دانید؟
 فکر می کنم خانم کمپدلی را باید معلم بزرگ برای 
والیبــال زنان ایــران بدانیــم. جــا دارد از فدراســیون 
والیبال ایران تشــکر کنیم که چنین مربی بادانشی 
به ایــران آوردند. در ماه های گذشــته مــن از نزدیک 
شــاهد بودم کــه چقدر ایشــان بــرای موفقیــت تیم 
زحمت کشــید. او بســیار دلســوزانه برای بچه ها کار 
کرد، خودش پابه پای بچه ها ســختی ها را پشت سر 
گذاشــت و مثــل یک دوســت و خواهــر بزرگ تــر کنار 
تیــم بود. همــه ما موظفیم قــدردان زحمــات خانم 
که بــدون حضــور او این مدال  کمپدلی باشــیم، چرا

نقره به دست نمی آمد.

 شــما در ماه های گذشــته همواره کنار کمپدلی 
بودیــد؛ بــه نظرتــان او چگونــه روی والیبــال زنان 

ایران تاثیر گذاشت؟
من خــودم احســاس می کنم والیبــال زنــان ایران 
از زمانــی کــه خانم کمپدلی اضافه شــده، به ســبک 
تیــم ایتالیایی بازی می کند. طبیعی هم هســت،  به 
هر حال تفکرات ســرمربی این طور بــوده و تاثیرگذار 
اســت. قطعا والیبال زنــان ایــران با تفکراتــی که این 
مربی دارد، پیشــرفت بســیاری خواهد کــرد. نه تنها 
تیم ملی که باشگاه ها نیز از این مربی یاد می گیرند و 
رفته رفته بر قدرت کلی والیبال زنان در ایران افزوده 

خواهد شد. امیدوارم با حضور ایشان موفقیت های 
بیشتری نیز به دست آوریم.

از  یکــی  دنیــا  در  ایــران  مــردان  والیبــال   
بهترین هاســت؛ فکر می کنید والیبال زنان هم در 

آینده چنین رویه ای را در پیش بگیرد؟
شــک نکنید که باید چنین اتفاقی بیفتــد. من به 
بازیکنــان تیم ملی می گفتــم که این مدال نقــره تازه 
شــروع کار خواهد بود. ما باید آنقدر قدرتمند شویم 
که در آســیا حرف برای گفتن داشته باشیم و سپس 
به دنبال رقبای جهانی بگردیم. دختران ایران زمین 
توانایی انجام هر کاری را دارند و با وجود اینکه شاید 
برخــی محدودیت هــا کار را بــرای آنهــا ســخت کند، 
اما شــک نــدارم بــا اراده و عزمی کــه در بچه ها وجود 
دارد، می توانند روزهای خوبی را پشت سر بگذارند. 
خصوصا اینکه نسل خوبی در تیم ملی والیبال زنان 
حضــور دارنــد و قطعا آینــده روشــنی در انتظــار این 

نسل است.

 شما علاوه بر حضور در کادر فنی تیم ملی زنان، 
هدایت تیم والیبــال پیکان را نیز بر عهــده دارید؛ 

این نوع همکاری تداخل ندارد؟
جــا دارد از فدراســیون والیبــال و مدیران باشــگاه 
پیکان تشــکر کنــم که چنیــن شــرایطی را بــرای من 
ایجــاد کردنــد. در هر صــورت همزمــان در دو جبهه 
جنگیــدن ســختی های زیــادی دارد، اما من ســعی 
کردم کــه در هر دو تیم کار کنم و البته خدشــه ای به 
هیچ جا وارد نشــود. همین حــالا 6 بازیکن تیم ملی 
والیبــال زنــان از تیم خــودم در پیــکان بودنــد و این 
بسیار در آینده کاری آنها و من تاثیرگذار است. البته 
ما تلاش می کنیم بهترین نفــرات را از همــه ایران به 
که احساس می کنم فضا برای  تیم ملی بیاوریم، چرا
پیشرفت فراهم است. قطعا هر بازیکنی به تیم ملی 
بیاید، زیر نظر کمپدلی شرایط بهتری پیدا می کند و 

این برای ما خوشایند است.

 حرف خاصی باقی مانده است؟
می خواهم یک بار دیگر از مدیــران والیبال ایران و 
به خصوص دکتر داورزنی تشکر کنم که در سال های 
گذشته خدمات بســیاری به این رشته به خصوص 
در حــوزه زنان کردنــد. والیبــال زنان ایــران حالا یک 
قدرت محسوب می شود و امیدوارم همه ما بتوانیم 
با تلاش بسیار جواب اعتماد این عزیزان را بدهیم و 

افتخارات بزرگ تری نیز به دست آوریم.
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